

华南师范大学外国语言文化学院英语外教职位招聘

SCNU Job Opening for English Language Teachers

Positions

English teachers for English major undergraduates, non-English major undergraduates and postgraduates.

Requirements

- 1) Must abide by China' s laws, decrees and regulations and SCNU' s regulations;
- 2) Native speakers of English;
- 3) Applicants for English teaching positions must be UK, US, Canadian, Australian, Irish or New Zealand passport holders;
- 4) Holding a Master' s Degree or above (degree in humanities or social science preferred);
- 5) Holding a TESOL/TESL certificate;
- 6) Experience in teaching English at university level preferred;
- 7) Responsible, passionate and cooperative.

Salary & Benefits

Yearly salary: 180,000 RMB before taxes (including housing subsidies & international air tickets)

* No housing offered on or off campus.

* Successful applicants must purchase the commercial medical insurance.

Responsibilities

- 1) Teaching 12 periods (40-minute per period) per week;
- * 20 academic weeks in a semester.

* Courses: Speaking, Writing, Reading, and English for academic purposes.

2) Conducting writing workshops, and appearing as judges in contests or extracurricular activities;

3) Developing teaching and other resources.

Method and Deadline of Application

1) Qualified applicants please send your CV, along with a 3- to 5-minute video introducing yourself, to the contact email box.

2) Deadline: 15 June, 2024

Contact

School of Foreign Studies (SFS)

South China Normal University

Email: wwxy@scnu.edu.cn

华南师范大学外国语言文化学院英语外教职位招聘

职位类型

英语专业本科英语教师、公共英语（本科、研究生）教师。

职位要求

- 1) 遵守中华人民共和国法律和法规，遵守学校的规章制度；
- 2) 母语为英语；
- 3) 英语教职申请者需持有英国、美国、加拿大、澳大利亚、爱尔兰或新西兰护照；
- 4) 硕士学位或以上，优先考虑人文、社会科学类专业；
- 5) 持 TESOL 或 TESL 证书；
- 6) 优先考虑有大学教学经验者；
- 7) 责任心强，有教学热情，合作精神佳。

工资福利

税前年薪 18 万（包含住房补贴、国际往返机票）

* 不提供住房

* 受聘者必须自行购买商业医疗保险

工作职责

- 1) 每周 12 节课程教学（一节课时长 40 分钟）

每学期共 20 周

讲授课程：口语、写作、阅读和学术英语等

- 2) 指导学生写作工作坊和相关课外活动，或担任评委
- 3) 开发教学及其它资源等

申请办法及截止时间

符合条件的申请人请将个人简历及 3-5 分钟的自我介绍视频发送到下方的电子

邮箱

截止时间：2024年6月15日

联系方式

华南师范大学外国语言文化学院

邮箱：wwxy@scnu.edu.cn